
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 20.3.2012 v Praze 

Přítomni: A. Bezděk, S. Bílý, L. Čížek, J. Farkač, J. Hájek, P. Chvojka, J. Jelínek, P. Kment, O. Konvička, D. Král, 

V. Novák, J. Rolčík, J. Růžička, J. Schneider, J. Skuhrovec, J. Šťastný, J. Vávra 

Omluveni: S. Benedikt, J. Boháč, B. Mocek, M. Trýzna, V. Týr. 

 

Program:  
1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 

2) kontrola zápisu z Valného shromáždění (J. Jelínek) 

3) hospodářská zpráva (V. Novák) 

4) redakční zpráva (J. Růžička) 

5) zpráva knihovníka (P. Kment) 

6) členské záležitosti (K. Farkačová) 

7) Entomologické dny (J. Schneider) 

8) vyjádření ČSE (J. Farkač) 

9) různé 

1. J. Jelínek přivítal přítomné, kontrola zápisu z minulé schůze. 

2. Přítomní členové verifikovali zápis z Valného shromáždění ČSE. 

3. V. Novák: od VS se hospodářský stav ČSE nezměnil. 

4. J. Růžička: Stav se od VS nezměnil. Diskutován barevný tisk Klapalekiany. Detailní rozvahu zjistí J. 

Rolčík. Separáty ve formě pdf budou umístěny na web k volnému stažení vždy jeden rok po vydání. 

Výbor jednomyslně odsouhlasil. P. Kment pomůže se snahou zařadit Klapalekianu do Scopusu/ resp. 

jiných databází. 

5. P. Kment: Od VS se stav nezměnil. 

6. Výbor jednohlasně odsouhlasil přijetí nových členů. Za mimořádné členy byli přijati Jiří Dvořáček, Milan 

Putz, mezi řádné členy byli přijati Jaroslav Smrž, Michal Tkoč a Daniel Vít. Rudo Gabzdil, Tomáš 

Kopecký a Antonín Trmal byli převedení mezi řádné členy. Jednohlasně byl schválen vznik nové 

pobočky Entomologický klub Labské pískovce, předseda Miloš Trýzna. Do revizní komise byl povolán 

B. Zbuzek jako náhradník. 

7. J. Schneider: Přihlášených přibývá, spolupráce s AOPK ČR viz Různé. 

8. J. Farkač: ČSE se vyjádřila ke kauze Golfového hřiště v Klánovickém lese (2x). J. Farkač a D. Král byli 

výborem pověřeni jednáním za ČSE v kauze Obalovna živičných směsí Březín. Všechna vyjádření ČSE 

jsou okamžitě zveřejněna na webových stránkách ČSE (Aktivity ČSE, Stanoviska a vyjádření ČSE) 

9. Různé 

i. O. Konvička navrhuje, aby se ČSE zapojila a vstupovala do správních řízení. L. Čížek a O. Konvička 

vytvoří manuál pro pobočky. Výbor ČSE souhlasí s tím, aby se členové jednotlivých poboček podle 

možností zapojili. Nezbytné poštovné bude financovat ČSE. 

ii. O. Konvička: AOPK ČR nabízí spolupráci i s jinými pobočkami/ sekcemi, jako s Carabidologickou 

sekcí a přístup do databáze. Pro fungování je potřeba uzavřít smlouvu mezi AOPK ČR a ČSE. J. 

Jelínek byl pověřen podepsáním smlouvy, článek o principech (R. Hejda/ K. Chobot) bude 

v Klapalekianě, na webu, případně poslán poštou. Žádosti členů o zařazení mezi spolupracovníky 

budou posílány na sekretariát, jednou měsíčně budou hromadně zaslány na AOPK ČR. 

iii. O. Konvička navrhuje pověřit A. Šímu vytvořením facebookové stránky a jejím spravováním. 11 pro, 5 

se zdrželo, 1 proti, celkově odsouhlaseno 

iv. O. Konvička vyzývá členy výboru s předsedy sekcí a poboček k aktualizaci svých profilů/ informací 

v seznamu členů ČSE na www stránkách. 

v. J. Farkač – archivace Národní knihovnou – podepsáno J. Jelínkem. 

vi. J. Farkač navrhuje uspořádat výstavu entomologických ilustrátorů (spolupořadatelství ČSE a FŽP 

ČZU), odsouhlaseno. 

vii. J. Farkač žádá o vytvoření reklamní stránky do publikace přípravného textu Biologické olympiády 

kategorií A,B (náklad 5000 výtisků), za standardních komerčních podmínek (10.000,-), vytvoří J. 

Rolčík, odsouhlaseno. 

viii. J. Hájek navrhuje vytvoření pracovní skupiny, která bude řešit nové stanovy. J. Rolčík pošle svoje 

materiály před příští schůzí. J. Farkač pošle vzorový volební lístek České společnosti ornitologické. 

ix. Příští schůze bude začátkem června. 

 

Zapsala: Klára Farkačová 

Verifikovali: Josef Jelínek, Jan Farkač 


